

TOUR CODE: GIC

GROUP PACKAGE

IN LOVE WITH

ITALY

10D
7N

爱在意大利



TOUR HIGHLIGHT

旅
游
亮
点



St. Peter Basilica

Trevi Fountain

Colosseum

Pisa Leaning Tower

Milan City Tour
& Shopping

Lake Como

Cinque Terre

圣彼得大教堂

特雷维喷泉

罗马斗兽场

比萨斜塔

米兰市区游
&购物之旅

科莫湖

五渔村



MEAL HIGHLIGHT

膳
食
亮
点

Italian Style Pizza
意大利式披萨

Florentine Steak
佛罗伦萨式牛排

Chinese Cuisine
中式风味

Western Cuisine
西式风味

FIND OUT MORE!

更多详情



Cinque Terre

CONTACT US NOW
联系我们!

03-21446888
03-9779 5509

10-1, Jalan Khoo Teik Ee,
Off Jalan Imbi, 55100, KL

tour@goldendeluxe.my
ticketing@goldendeluxe.my

www.goldendeluxe.com.my

fb/GoldenDeluxeTravel

DAY 1 KUALA LUMPUR 吉隆坡

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Rome.
集合与吉隆坡国际机场, 乘搭客机飞往罗马。

DAY 2 KUALA LUMPUR ✈️ ROME 吉隆坡 ✈️ 罗马

🍴 - / - / D

Upon arrival, start off a city tour with :

- **Trevi Fountain** : The largest Baroque fountain in the city and one of the most famous fountains in the world.
- **Colosseum (Outview)** : An oval Amphitheatre in the Centre of the city of Rome, Italy. Built of concrete and sand, it is the largest Amphitheatre ever built.
- **Piazza Navona** : This is one of the most beautiful and famous squares in the centre of Rome. In 86 AD, Emperor Domitian commissioned this square with its unique, elongated shape.

抵达罗马后, 开始以下市区游:

- **特雷维喷泉**: 俗称许愿池, 是一座位于意大利罗马特雷维区的喷泉, 是罗马最大的巴洛克风格喷泉, 也是罗马的地标之一。
- **罗马斗兽场 (外观)**: 是古罗马时期最大的椭圆形角斗场, 建于公元72年-82年间, 现仅存遗迹位于现今意大利罗马市的中心。主要是角斗士的竞技表演场所, 也有许多其他活动在此进行。
- **纳沃纳广场**: 纳沃纳广场以巴洛克艺术著称。济安·贝尼尼设计了广场中间著名的四水喷泉。

DAY 3 ROME - FLORENCE 罗马 - 佛罗伦萨

(Approx 3hr 30m)

🍴 B / - / D

After breakfast, proceed to visit :

- **St. Peter Basilica** : The largest church in the world and ornate decorations of the greatest Basilica in Christendom.

After that, transfer to **Florence** and start off city tour :

- **Florence City Tour** : Explore Michelangelo Square and Statue of David where you will have most beautiful scenic view of this ancient city. Walking tour covering the Palazzo Vecchio, Piazza Della Signoria and Piazza Del Duomo.

早餐后, 前往参观:

- **圣彼得大教堂**: 位于梵蒂冈, 是世界上最大的教堂, 也是天主教最神圣的地方。圣彼得大教堂是文艺复兴建筑, 拉斐尔、米开朗基罗等大师都参与了教堂的设计。

随后, 驱车前往佛罗伦萨:

- **佛罗伦萨市区游**: 参观大卫像-这座雕像是捍卫公民自由的象征。随后, 您将会在旧宫, 领主广场, 主教座堂广场自由照相留念。



Trevi Fountain



Florence City



Venice Island



(Approx 1hr 30m) (Approx 1hr 30m)

(Approx 50m)

DAY
4

FLORENCE – PISA – CINQUE TERRE – LA SPEZIA 佛罗伦萨 - 比萨 - 五渔村 - 拉斯佩齐亚



B / - / D

After breakfast, proceed to **Pisa** and visit :

- **Pisa Leaning Tower (Outview)** : Explore the Square of Miracle, The Baptistery, The Duomo and to marvel at one of the finest ensembles of church buildings which includes the renowned Leaning Tower.

Next, transfer to **Cinque Terre**,

- **Cinque Terre** : One of the Italy's hidden treasures, the beautiful cinque terre seaside villages, consisting of five villages strung along a rugged 18km coastline in the Liguria Legion. We enter this heritage area by train to visit its most beautiful villages; Vernazza & Manarola. Immerse yourself into the charming atmosphere of these Italian seaside villages that boast pretty clusters of dwellings perched precariously on the coastline.

早餐后, 骑车前往**比萨**参观:

- **比萨斜塔(外观)**: 是一座位于意大利托斯卡纳大区比萨省比萨市城区北面国家建筑群的高塔, 与它相邻的大教堂、洗礼堂、墓园均对11世纪至14世纪意大利建筑艺术有非常大的影响, 故被联合国教育科学文化组织评选为世界遗产。

随后, 驱车前往**五渔村**:

- **五渔村**: 乘坐火车游览这个文化遗产区域里两个最美丽的村庄-维娜扎与马纳罗拉。这偏远的意大利迷人海滨村庄, 伴着蔚蓝的大海, 加上聚集在海岸线边缘, 仿佛晃晃欲坠的住宅区, 形成了一幅好看的风景画。

(Approx 1hr 30m)

(Approx 1hr)

(Approx 1hr 30m)

DAY
5

LA SPEZIA – GENOA – SERRAVALLE – MILAN 拉斯佩齐亚 - 热那亚 - 塞拉瓦莱 - 米兰



B / - / D

After breakfast, transfer to **Genoa** :

- **Genoa City Tour** : Explore Spianata Di Castelletto, Porta Soprana, Santissima Annunziata del Vastato, Doge's Palace and D'albertis Castle.

After that, transfer to **Serravalle** :

- **Serravalle Designer Outlet** : A unique village style shopping outlet with small paved squares and winding lanes that are home to more than 230 designer stores.

After shopping, transfer to **Milan**.

早餐后, 驱车前往**热那亚**:

- **热那亚市区游**: 探索斯皮纳塔, 索普拉纳门(意大利热那亚老城区的一座12世纪城门), 圣母领报圣殿和总督宫。

随后, 驱车前往**塞拉瓦莱**:

- **塞拉瓦莱**: 塞拉瓦莱名品奥特莱斯按照过去的传统利古里亚-皮埃蒙特小镇的建筑形式建成, 拥有230多个商店。

购物后, 送往**米兰**。

(Approx 1hr 30m)

(Approx 1hr)

(Approx 1hr 30m)

DAY
6

MILAN – LUGANO – COMO – MILAN 米兰 - 卢加诺 - 科莫 - 米兰



B / - / D

After breakfast, proceed to **Lake Lugano** :

- **Lake Lugano** : Cross the border to Switzerland and enjoy the border excursion to the beautiful Lakeside city of Lugano, with its traffic-free medieval town, bustling with cafes and boutiques. Visit Cathedral of San Lorenzo, Church of San Rocco, Santa Maria Degli Angeli Church, Palazzo Civico (Town hall).

After that, transfer to **Lake Como** :

- **Lake Como** : In Northern Italy's Lombardy region, is an upscale resort area known for its dramatic scenery, set against the foothills of the Alps. The lake is shaped like an upside-down Y, with three slender branches that meet at the resort town of Bellagio.

早餐后, 驱车前往**卢加诺湖**:

- **卢加诺湖**: 卢加诺地形是标准的背山面湖, 整个城市沿靠卢加诺湖而建, 正对面即为圣萨尔瓦多山。来到瑞士湖边美丽的卢加诺, 您可以一览令人心旷神怡的湖光山色。接着, 您还可参观教堂打卡。

随后, 驱车前往**科莫湖**:

- **科莫湖**: 阿尔卑斯山脉的一个冰川湖, 意大利第三大湖, 著名旅游和避暑胜地。科莫湖被周围的山川包围呈Y字型, 湖水清澈, 群山秀美。



(Approx 2hr)

(Approx 1hr 30m)

DAY 7 MILAN - VERONA - VENICE 米兰 - 维罗纳 - 威尼斯



B / - / D

After breakfast, transfer for City Tour in **Milan** :

- **Milan City Tour & Shopping** : Embark on an orientation tour starting from Duomo Di Milano and Sforza Castle before stopping at the magnificent Galleria Vittorio Emanuele II. This beautiful old arcade houses have some of the biggest names in fashion, such as Prada, Gucci, Chanel, Louis Vuitton.

After that, transfer to **Verona** :

- **Verona City Tour** : View Juliet's Balcony (A balcony in famous scene from Shakespeare's novel the "Romeo & Juliet") and spend some time to view Ponte Scaligero, Verona Arena (Photostop) and Piazza Delle Erbe.

Then, transfer to **Venice**.

早餐后, 前往参观:

- **米兰市区游 & 购物之旅**: 游览米兰主教座堂和斯福尔扎城堡后, 在埃马努埃莱二世拱廊街享受购物乐趣. 时尚爱好者更不容错过各个名牌精品店.

随后, 驱车前往维罗纳:

- **维罗纳市区游**: 游览莎士比亚爱情故事罗密欧与朱丽叶的发源地和朱丽叶铜像, 接着前往至今仍然保存完整的竞技场(外观).

随后, 送往威尼斯.

DAY 8 VENICE 威尼斯



B / - / D

After breakfast, proceed to visit :

- **Venice Island** : Enjoy yourself by a private water taxi to the floating Venice Island. Walking tour which includes Doge's Palace, San Marco Square, San Marco Cathedral, Bell Tower and Bridge of Sighs.

早餐后, 驱车前往:

- **威尼斯岛**: 您将乘搭水上德士游览水乡威尼斯, 它的风采明媚乃是世界独特的水上城市, 川行纵横交错的运河, 抵达圣马可广场. 徒步游览著名的叹息桥, 总督府, 圣马可大教堂, 大运河, 丽都桥等.

DAY 9 VENICE ✈️ KUALA LUMPUR 威尼斯 ✈️ 吉隆坡



B / - / -

After breakfast, free & leisure until transfer to airport for your flight to Kuala Lumpur.

早餐后, 自由活动. 之后, 送往机场乘搭客机返回吉隆坡.

DAY 10 KUALA LUMPUR 吉隆坡

Arrive KLIA with beautiful memories of the trip. Hope to see you again!
带着难忘的旅游经历返回吉隆坡国际机场, 希望在不久的将来再与您闪耀全球!

Remark 备注

The duration & sequence of all places of interest & scenic spots are subject to change or amend without prior notice in the event of any unforeseen circumstances such as weather condition, acts of nature, local public holiday, religion festival & traffic condition. There will be no refund or replacement if the tour affected by the above issue. 景区内所有景点的停留时间, 游览次序及观光地点, 最终以景区公布为准. 如因天气或其他因素或会做删减/停开, 不作任何补偿及退款, 敬请谅解

DEPARTURE DATE & FLIGHT DETAILS 出发日期 & 航班详情

ALL IN TOUR FARE 全包价

RM

Adult 成人 : _____ per adult
Child with bed 小孩占床 : _____ per child
Child no bed 小孩不占床 : _____ per child